
P/D:2/5-2025 

Zápis č. 3 

z jednání OV Nevšová dne 2.5. 2025 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 18.00 – 20.00 

Počet přítomných: 6 

Omluvení členové: 3 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV:  

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing. Pavel Hrbáček 
 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Různé 

• Nové 

• Diskuse 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

Různé ze zápisu OV č. 2 2025 

 

2. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání: 

Studie proveditelnosti byla schválena ZMS  

b) Rekonstrukce cesty Čtvrtě I: 

Probíhá příprava zahájení akce 

c) Zahájení prací EGD v části Losky : 

Akce byla schválena a 20. května dojde k předání staveniště 

d) Oprava zvonice – v součinnosti s vedením města proběhne letos příprava  

e)  Rybník v lokalitě Paseka v místě devastované vodní nádrže:  

- městu byla zaslána žádost na  vyhotovení studie a zpracování projektu, 

- bude ještě nutné vyvolat schůzku s vedením města a projednat s ním zadání 

projektu. 

f) Pokračování projektu Čtvrtě II a zadání projekční kanceláři k provedení projektové 

dokumentace: 

- zde je taktéž nutné si s vedením města vyjasnit zadání projektu. 

- byl osloven projektant ke konzultaci na projektu.  

 

 

 

 

 



3. Různé 
 

a) Oprava hracích prvků v zahradě MŠ : 

- po vyhodnocení cenových nabídek bylo rozhodnuto zadat novou střechu 

z plechové střešní krytiny pro podhorské prostředí 

b) Oprava knihovny: 

- byla provedena, 

- zbývá po topné sezoně zadat výměnu ventilů na radiátorech, 

- čekáme na dodávku repasovaného nábytku. 

c) Participativní rozpočet: 

- v současné době probíhá hlasování o projektech, 

- očekáváme výsledek ankety, který rozhodne o přidělení dotace,  

- občané mohou hlasovat o našem projektu „Relax na nevšovských pasekách“, 

případně dalších mimo nevšovských projektech, prostřednictvím aplikace 

Munipolis  do 31. května (viz Slavičínský zpravodaj) 

d) Požadavky na přemístění pomníku nad kaplí: 

- stále v řešení  

e) Vyplavená suť z uličky u domu : 

- v tzv. uličce byla vyhloubena hlubší  strouha a  vydlážděn náběh do horské vpusti  

f) Oprava a výměna odpadkových košů u autobusové zastávky a v obci: 

- p. Medvědová dodá nové podklady k výběru košů 

g) Povodňový plán byl částečně vytištěn a bude uložen v kanceláři KD 

 

4. Nové 

 

a) Řešení sečení travin podél komunikace směrem na Paseka – dohodnuto s SMS 

b) Řešení údržby oplocení u vysazených stromků – schválena odměna obecním 

pracovníkům 

c) OV bude dále pokračovat v jednání s  o výměně či odkoupení pozemku 

pro možnou výstavbu výletiště 

d) Nové 2 informativní dopravní značky byly vyhotoveny 

e) Řešení problému „ s neoznačeným číslem popisným“ domu v ulici na Čtvrtích – OV 

bude i nadále požadovat po majitelích urychlení provedení kolaudace  

f) p. Pavel Hrbáček seznámil členy OV s informativním jednáním s 

 o možnosti odkoupení jejích pozemků poblíž KD 

g) Předseda OV vytipoval výtluky v obci k opravě. Následně bude návrh předložen 

k nacenění 

h) Příkopy v horní části obce naproti domu byly vyčištěny 

i) Předseda OV informoval o omezení autobusové dopravy a soukromé dopravy do obce 

v rámci úprav na krajské komunikaci na rozcestí – občané budou včas informováni 

j) Předseda OV informoval o možné letní brigádě pro studenty 

k) Požadavek  o svolení vykácení křovin v rámci přípravy staveniště RD 

l) Požadavek  o svolení záměru vedení tlakové kanalizace přes pozemky 

města 



 

 

5. Požadavky na vedení – jednotlivé odbory města: 

 

a) OV žádá vedení města o termín schůzky, kde by bylo společně se zástupci OV 

řešeno finální zadání studie a projektu řešení rozpadlé vodní nádrže za obcí k Pasekám 

b) OV žádá město Slavičín o zařazení projektu rekonstrukce druhé etapy ČTVRTĚ – 

jako ČTVRTĚ II k vytvoření projektové dokumentace  

I zde žádáme o schůzku s vedením město pro určení zadání v projektu. 

c) OV žádá město Slavičín o pokračování opravy střechy altánu v MŠ – je v řešení ve 

spolupráci s p. místostarostkou 

d) OV děkuje Městské policii za vyřešení problému se stojícím vozidlem v křižovatce na 

obecní komunikaci 

e)  

STÁLE nemáme vyjádření Města: 

- k opravě Územního plánu – a to zrušení vedení VN a navržené plochy pro 

technickou infrastrukturu za účelem zásobování elektrickou energií TE 18 vč. 

transformátoru /nachází se v Územním plánu na hlavním výkrese pod stavební 

plochou 1002/ v lokalitě Cigánka.  

- proto žádáme projednat s E.O.Nem, zda v budoucnu dále předpokládá posílení el. 

sítě a vybudování trafostanice pro novou výstavbou RD v této lokalitě  

 

 

6. USNESENÍ: 

 

Usnesení 1/OsVN3/25 

Osadní výbor souhlasí s jednorázovou odměnou (

 za kompletní opravu oplocení ovocných stromků v k.ú. obce 

Hlasování: pro – 6, proti – 0 , zdržel se – 0 

 

Usnesení 2/OsVN3/25 

Osadní výbor souhlasí s vyřezáním křovin a s pokácením ovocného stromu 

na p. č. 3077/6, 3077/5, 3077/1. 

Vyřezání a ořez umožní možnost zařízení staveniště pro výstavbu RD. 

Žádost, kterou podal , je součástí zápisu této schůze OV – bod 4k. 

Hlasování : pro – 6,proti – 0 , zdržel se – 0  

 

Usnesení 3/OsVN3/25 

Osadní výbor souhlasí se záměrem vedení tlakové kanalizace přes pozemky ve 

vlastnictví města a to v rámci přípravy realizace rodinného domu. 

Protlak přes pozemky parc.č.3077/1,3077/6,3076/1 a 4328/26. 

Žádost, kterou podal  je součástí zápisu této schůze OV- bod 4l. 

Hlasování : pro 6,proti – 0 , zdržel se - 0 



 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem. 

 

        Bronislav Münster 

     předseda OV 

 

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 


